
Zápis č. 1/2021 z jednání komise stavební a životního prostředí 

 
Přítomni: 

Omluveni: 
Nepřítomni: J
 

Dne:  10. 2. 2021 

1. Seznámení se s aktivitami plánovanými dle návrhu rozpočtu města na rok 2021  

Komise byla seznámena s plánovanými akcemi města, zejména pak: 

- letničkové a trvalkové záhony 

- rekonstrukce ČOV 

- parkové úpravy v lokalitě Bezručova 

- lokalita Švermova – revitalizace zeleně 

- úprava lesoparku Liboháj  

- výstavba cyklostezky k masokombinátu 

- Rekonstrukce Václavská, Štěpničná, Fortna 

- Studie na zvýšení kapacity parkovacích míst pro parkování pod Tylovým domem – proběhla 

diskuze 

- Informace k přípravě studie úprav a modernizace bazénu 

- Výstavba bytových domů v lokalitě dětského domova 

V rámci jednání proběhla diskuze k výstavbě cyklostezky k Masokombinátu letos s dotací ze SFDI. 

Diskutována byla vhodnost vedení cyklostezky jižně od silnice 1. třídy, zazněla připomínka, že by bylo 

vhodnější umístit cyklostezku na opačnou stranu od stávající komunikace tak, aby nebylo nutné 

frekventovanou silnici 1. třídy u masokombinátu přejíždět. Tuto možnost však vylučuje obchvat 

města zanesený v územním plánu. Zazněly další náměty, mj. i návrh změnit územní plán.  

Komise hlasovala o tom, zda prověřit průjezdnost městem. Z příslušných dat by vyplynulo, zda je 

jediným možným řešením severní obchvat.    

 

2. Různé 

A) Studie využitelnost Ponasu  

Komise byla seznámena s možnými variantami využití areálu dle zpracované studie využitelnosti. 

Proběhla diskuze k možnému odkoupení areálu městem zejména z pohledu rozvojových možností 

města a vlivu města na veřejný prostor v této lokalitě. Odhlédnuto bylo od finančního rozměru, který 

je prostorem pro zastupitelstvo města, potažmo finanční výbor. Přihlédnuto bylo k nedostatku 

parkovacích míst v centru města. Komise má za to, že pokud by město získalo areál Ponas do svého 

vlastnictví, pak by pozitivně směřovalo i jeho budoucí využití a podobu.   

B) Liboháj 

Jakub Kastner informoval komisi o návrhu aktivit v lesoparku Liboháj. 

 



Doporučení komise: 

1. Komise doporučuje radě města prověřit průjezdnost městem, ze které by vyplynulo, zda je 

severní obchvat jediným možným řešením odlehčení silnice 1. třídy vedoucí městem.   

8 pro, 1 se zdržel, 0 proti  

 

2. Komise doporučuje městu získat do svého vlastnictví areál Ponas tak, aby město mohlo 

ovlivnit jeho budoucí využití z důvodu strategické polohy, rozlehlosti místa a jeho atraktivity 

vzhledem k centru města. 

7 pro, 2 proti, 0 zdržel se 

Předseda komise navrhl možnost jednání komise SŽP distanční formou v programu MS Teams. 

Převažujícím stanoviskem byl zájem se setkat prezenčně. 

 

Příští jednání komise se uskuteční cca v polovině dubna 2021 od 16 hod. v zasedací místnosti MěÚ. 


